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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
4. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 27. 3. 2019 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 15
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Ing. Zdeněk Foltýn
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: MUDr. Jaroslav Čampiš, Stanislav Malínek

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva obce zahájil a po celou dobu řídil starosta obce Ing. Zdeněk Foltýn. Přivítal přítomné
členy ZO a ostatní občany. Podle prezenční listiny je přítomná nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva
obce a zastupitelstvo je schopno se usnášet dle § 92 odst. 3  zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení).
Zápis z minulého zasedání byl vyložen na jednacím stole s tím, že pokud k němu nejsou připomínky, bude
považován za schválený.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu: MUDr. Jaroslav Čampiš, Stanislav Malínek

c) návrhovou komisi ve složení: Ing. Jan Kunc, Mgr.Bc. Dušan Tejkal, Zdeněk Dvořáček

 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/4Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje program 4. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/4Z/2019 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení

Starosta obce Ing. Foltýn přečetl usnesení ze 3.zasedání ZO Bouzov konaného dne 20.02.2019.
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Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zpráva o činnosti Rady obce

Místostarosta obce Mgr.Bc.Dušan Tejkal seznámil přítomné s nejdůležitejšími body z jednání Rady obce. Rada
obce se od posledního zastupitelstva sešla celkem 2 a na schůzkách byly řešeny mimo běžný chod obce
ohlášené kontroly z Krajského úřadu, ROP Střední Morava. Byla schválena smlouva o poskytování veřejně
dostupných služeb elektronických komunikací - připojení k síti internet se společnosti T&J Computers Konice,
smlouva o poskytování a zpracování dat katastru nemovitostí se společnosti GEOCENTRUM spol. s r.o.,
Olomouc. Dále došlo k otevření obálek výběrových řízení na pronájem Radničního sklepa a parkoviště
na Bouzově. Na pronájem Radničního sklepa byly dva uchazeči - paní Monika Heinrichová a pan Peter Ontek.
Kritériem výběru byla cena, nejvyšší nabídku - 76.052,-Kč nabídla paní Heinrichová. Do výběrového řízení
na pronájem parkoviště byla podána jedna nabídka od pana Štěfana s částkou 726.000,-Kč. Rada rovněž řešila
žádost o pronájmu nebytových prostorů v Domově pro seniory na Bouzově, kdy odsouhlasila pronájem prostorů
paní Pavle Štefanové pro provozování pedikúry a manikúry s nájmem 4.000,-Kč ročně, jedná se o prostor
velikosti cca 6-12m2. Rovněž byl schválen hospodářský výsledek, odpisy, čerpání investičního fondu
příspěvkové organizaci ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD a udělení výjimky z nejnižšího počžtu žáků.  Došlo k vyhodnocení
nabídek na ČOV, kdy byli přihlášení 4 uchazeči - společnost Metrostav a.s., VCES a.s., Sdružení "Bouzov -
AKTOR ATE+FORTEX", Sdružení "Společnost pro Bouzov - KVIS + IMOS". Nejvyšší podaná nabídka byla
191.787.259,-Kč a nejnižší nabídka 169.689.799,-Kč, kterou učinil účastník Sdružení "Společnost pro Bouzov -
KVIS + IMOS"

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2020-2023

Starosta obce Ing. Foltýn se obrátil na zastupitele, zda jsou k tomuto bodu nějaké dotazy, podklady pro jednání
zastupitelé obdrželi v minulém týdnu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2020-2023 dle
přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Chmelina)

Usnesení č. 2/4Z/2019 bylo schváleno.

5. Rozpočet obce na rok 2019

Podklady pro schválení návrhu rozpočtu zastupitelé rovněž obdrželi v minulém týdnu. Rozpočet byl
projednáván na finačním výboru. Předsedkyně fin. výboru Ing. Kolavíková sdělila, že zápis ze schůzky rozeslala
všem členům zastupitelstva a výbor doporučuje příjmout usnesení o rozpočtu. Mgr. Holub požádal finanční
výbor, zda by mohl do další  zprávy zahrnout dlužníky obce, jedná se o dlužníky s nemalými částkami.
Ing. Kolavíková konstatovala, že tuto záležitost si bere na starost kontrolní výbor. Starosta obce Ing. Foltýn
sdělil, že je tento problém intenzivně řešen, jsou rozesílány těmto lidem dopisy a řeší se splátkové kalendáře
na dlužné částky.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočet obce na rok 2019 dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/4Z/2019 bylo schváleno.

6. Obecní majetek

Slovo dostal předseda pozemkové komise Ing. Petr Bešta, který seznámil přítomné zastupitele s jednotlivými
pozemky, které jsou na programu dnešního jednání ZO Bouzov.

O záměru prodeje pozemků v Kovářově bylo již jednáno na ZO Bouzov v roce 2017 . Pozemková komise
doporučuje pozemky prodat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej pozemků parc. č. 442/16 o výměře 74 m2, parc. č. 442/17
o výměře 24 m2 a parc. č. 442/23 o výměře 16 m2, vše v k.ú. Kovářov u Bouzova panu *** za cenu 20,-
Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/4Z/2019 bylo schváleno.

Prodej nově vzniklého pozemku parc. 573/2 v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou pozemková komise projednala a
nevidí důvod, proč by daný pozemek nemohl být prodán. Doporučuje tedy pozemek k prodeji zájemci.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklého pozemku parc. č. 573/2 o výměře 99 m2 v k.ú.
Bezděkov nad Třebůvkou panu *** za cenu 20,- Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/4Z/2019 bylo schváleno.

Jedná se o vykoupení spoluvlastnických podílů od obcí Luká, Hvozd a Ludmírov. Po vykoupení by následně
došlo k jednání s  NPÚ ohledně výměny pozemků, kdy NPÚ vlastní pozemek pod budovou obce veřejného WC. 
Ing. Foltas se dotázal, zda se počítá i s narovnámím majetkových vztahů, co se týká kaple apod. Starosta obce
Ing. Foltýn sdělil, že o všem jedná s ředitelem NPÚ.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup spoluvlastnického podílu ve výši 34/208 od Obce Luká, Luká
č.p. 80, 783 24 Luká, spoluvlastnického podílu ve výši 17/208 od Obce Hvozd, Hvozd č.p. 90, 798 55
Hvozd a spoluvlastnického podílu ve výši 18/208 od Obce Ludmírov, Ludmírov 56, 798 55 Ludmírov, na
pozemku parc. č. 76/2 o výměře 588 m2, v k.ú. Bouzov za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4c/4Z/2019 bylo schváleno.

Hlavní záměr ohledně vypořádání spoluvlastnických podílů přišel ze strany Obce Hvozd tak, aby každá obce
vlastnila určitý pozemek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr vypořádání spoluvlastnických podílů na pozemcích
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parc.č. 4/3 o výměře 2446 m2, parc.č. 56/18 o výměře 4938 m2, parc.č. 71/2 o výměře 5809 m2, vše v k.ú.
Ospělov a na pozemku parc.č. 74/3 o výměře 1660 m2  v k.ú. Ludmírov. Po vypořádání spoluvlastnických
podílů bude vlastnictví parcel následující:

Obec Bouzov parc.č. 56/18 o výměře 4938 m2  a část parc.č. 71/2 o výměře 5079 m2

Obec Hvozd část parc.č. 71/2 o výměře 730 m2

Obec Ludmírov parc.č. 74/3 o výměře 1660 m2

Obec Luká parc. č. 4/3 o výměře 2446 m2.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4d/4Z/2019 bylo schváleno.

Bezúplatný převod se týká pozemků na Šafranici na Bouzově - ulička směrem k domu Mackových. Starosta
obce Ing. Foltýn sdělil, že je v jednání se Státním pozemkovým úřadem i ohledně dalších pozemků,
např. parc.č. 655/43, kde je v rámci ÚP vytvořena rezerva pro veřejně prospěšnou stavbu - parkoviště.
U dalších pozemků by se již nejspíš jednalo o směnu, kdy výhodou je, že se u této směny nemusí jednat
o pozemky ve stejném katastru. Pozemková komise hledá vhodné pozemky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s bezúplatným převodem pozemku parc. č. 631/25 v k.ú.
Bouzov a části pozemku parc.č. 73/1 v k.ú. Bouzov od Státního pozemkového úřadu, se sídlem Husinecká
1024/11a, 130 00 Praha 3 - Žižkov.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4e/4Z/2019 bylo schváleno.

7. Příspěvková organizace ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD Bouzov

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje výsledek hospodaření příspěvkové organizace ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD
Bouzov za rok 2018 ve výši 15.156,75 Kč na základě účetní závěrky a zárověň převedení této částky
do rezervního fondu příspěvkové organizace.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5a/4Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odpisový plán příspěvkové organizace ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD Bouzov
na rok 2019 a záveň nařizuje odvod z neinvestičního fondu příspěvkové organizace na účet obce ve výši
100% odpisů za rok 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5b/4Z/2019 bylo schváleno.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje udělení výjimky z nejnižšího počtu žáků pro ZŠ Bouzov na školní rok
2019/2020.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5c/4Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje čerpání investičního fondu příspěvkové organizace ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD
Bouzov do výše 350.000,-Kč.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5d/4Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje návrh střednědobéhho výhledu rozpočtu na roky 2020-2025
příspěvkové organizace ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5e/4Z/2019 bylo schváleno.

8. Zpráva kontrolního výboru

Kontrolní výbor zjistil nedostatek při schvalování chybného usnesení č. 5/1Z/2018 odst. 6) o kumulaci odměny
pouze členovi zastupistelstva a členovi výboru. Toto usnesení není v souladu s ust. §74 odst. 3 zákona
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení). Kontrolní výbor navrhl odsouhlasit zrušení odst. 6 usnesení
č. 5/1Z/2018 a dále odsouhlasit změnu výše odmeny členům výboru a rovněž členům komise z částky 200,-Kč
na částku 700,-Kč měsíčně. Vyplacené odměny výbor navrhoval vrátit. Starosta obce Ing. Foltýn navrhuje
po poradě s právníkem spíše vrácení těchto odměn prominout, jedná se o minimální částky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov ruší usnesení z 1. zasedání Zastupitelstva obce ze dne 31.10.2018 bod
5/1Z/2018 odst. 6) ve věci kumulace odměny pouze členovi zastupitelstva a členovi výboru.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/4Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prominutí vrácení neoprávněně vyplacených odměn na základě
zrušeného usnesení Zastupitelstva obce ze dne 31.10.2018 bodu 5/1Z/2018 odst. 6).

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/4Z/2019 bylo schváleno.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje zvýšení odměny členům výboru a členům komise, kteří jsou členy
zastupitelstva, na částku 700,-Kč měsíčně.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6c/4Z/2019 bylo schváleno.

9. Problematika ČOV Bouzov

Dne 06.03.2019 proběhla schůzka hodnotící komise ČOV ohledně učiněných nabídek zadávacího řízení.
Ing. Foltýn konstatoval, že v tomto rozsahu (nejnižší učiněná nabídka činila 169.689.799,-Kč) nejsme schopni
tuto investiční akci ufinancovat. Je třeba akci zlevnit nebo zrušit. Za těchto podmínek jde o naprosto nereálnou
akci. Zjišťujeme další možné varianty, ale nejprve je nutné uzavřít tuto rozjednanou záležitost.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov ruší zadávací řízení na veřejnou zakázku Bouzov - kanalizace a ČOV v souladu
s § 127 odst. 2 písm. d) zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, z důvodu finanční
náročnosti této investice.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/4Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov ruší usnesení Zastupitelstva obce ze dne 28.03.2018 bod 7a/18Z/2018 týkající
se Smlouvy o dílo mezi obcí a společností Autorizovaný Inspektor s.r.o., se sídlem Olomoucká 485, 796 07
Držovice, IČ 282 75 888 na "Provedení TDI činností na investiční akci Kanalizace a ČOV Bouzov".

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7b/4Z/2019 bylo schváleno.

10. Diskuze

Starosta obce Ing. Foltýn se obrátil na zastupitele a přítomné občany, zda jsou z jejich strany nějaké dotazy.

Pan Šťastný: "Co se bude dít do budoucna s ohledem na zákon o odpadech, když ČOV nebude."

Ing. Foltýn sdělil, že  do roku 2020 má obec povolenou výjimku o vypouštění odpadních vod. Od roku 2021 mají
být dokladovány vývozy, nikdo však neřeší, kam se bude vše vyvážet, neřeší kapacitu dostupných čištiček. Již
teď máme problémy s vývozem, který si objednáváme. K tomu uvedl i pan Heinrich, že na vývoz jsou v okolí 3
společnosti, po zavolání na vývoz je zdržení i 3 dny, protože záleží na kapitě ČOV kam je vyváženo.

Ing. Foltýn informoval občany, že vybudování ČOV nezavrhují, hledají se další možná řešení
s projektantem, hledají se možné úspory. Bohužel fond životního prostředí poskytne peníze na vybudování
za určitých podmínek jako je počet připojených obyvatel, délka potrubí apod. Nepomůže ani když by
se vypustila některá část, už by se narušily podmínky stanovené fondem.

Pan Klaban "Všichni čekáme na Vaše rozhodnutí, bude nebo nebude."

Pan Grézl "Čekáme už 5 let, mladí neustále odkládají kolaudaci a pořád žádné rozhodnutí není."

Mgr. Tejkal konstatoval, že nemůžeme přece zadlužit obec na takovou dobu, vždyť to by se v obci už nic jiného
neudělalo. "



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 7 / 7

Pan Ing. Nováček dotázal, proč se tedy nevybuduje pouze čistička.

Ing. Foltýn odpověděl, že to bohužel nejde i to se zvažovalo, ale nebyla by poskytnuta dotace, nesplnili bychom
stanovené podmínky, je třeba také neustálý nátok do ČOV, nejde pouze jen svážet.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Usnesení

Jednotlivá znění přijatých usnesení byla přečtena v jednotlivých bodech programu dnešního zasedání.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

12. Závěr

Starosta obce Ing. Foltýn ukončil dnešní zasedání a poděkoval všem za účast.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: MUDr. Jaroslav Čampiš   ............................................................
 

Stanislav Malínek   ............................................................
 
Starosta Ing. Zdeněk Foltýn   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


